
Formandens beretning for 2021 

 

 
 

Fastelavn. 

Blev af corona hensyn, ikke afholdt i år. 

 

Generalforsamlingen. 

Generalforsamlingen foregik i god ro og orden. 

Pga. corona blev det dog først afholdt i august, og i den store hal 3, da der her var ledigt. 

Vi sad med god plads, og flot service til denne aften. 

 

Sommerfest. 

Blev af corona hensyn, ikke afholdt i år. 

 

Veje og stier. 

Bestyrelsen har foretaget gennemgang af hele parken, her fik man set lidt på vedligeholdelsen af de grønne 

områder, og efterfølgende blev de beboere, der havde forsømt deres vedligeholdelsespligt, kontaktet. 

 

Snerydning af cykelstier. 

Der har ikke været meget sne at rydde, og saltning at gøre. 

Der var kun få udkald til sne og salt, hvorfor at regningen ikke blev så stor. 

 

Prinsesseparkens økonomi. 

Bestyrelsen kan, igen i år, konstatere, at vi i Grundejerforeningen Prinsesseparken, har en sund økonomi. 


